

Protokoll från styrelsemöte nr 5/2019 i Granviks Byalag

Datum: 20190821

Plats: Hos Gittan.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Mona Davidsson, Roland Karlsson, Roland Brandqvist, Stefan Brandqvist, Arne Hallin och Kjell Oja.

- §1 Mötet öppnas
Ordföranden hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.
- §2 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Mona Davidsson.
- §3 Föregående mötesprotokoll
Leif föredrog föregående mötes protokoll och detta godkändes.
- §4 Kassarapport
Summan av saldot på bankkontot och handkassan är 68168 kr.
- §5 Bastu. Hyra och underhåll.
Hyra. Kjell som är ansvarig för bastun framförde att det hänt upprepade gånger att gäster från vandrarhemmet har bokat bastun utan att sedan dyka upp vid avtalad tid. Följden av det blir ju dels att Kjell har bundit upp sig att vara hemma vid den avtalade tiden samt att han har ägnat en timma i onödan åt att elda i kaminen för att få upp temperaturen i bastun i tid till att gästerna ska komma. Vi beslöt därför att i fortsättningen ska den/de som ska använda bastun i förväg sätta in hyresbeloppet på Kjells konto via Swish (själva eller via Per), samt lämnat sitt telefonnummer till Kjell så att de kan ha kontakt om det skulle behövas. Leif kommer att prata med Per om vad som från och med nu gäller för hyra av bastun och vi hoppas därmed att det ska fungera bra i fortsättningen. Uthyrning av bastun ger ju en bra inkomst till byalaget och vi vill fortsätta med uthyrningen och ha ett bra samarbete med vandrarhemmet.
- Underhåll. Under arbetsdagen den 18 maj samt vid tillfälle efter det har bastun fått ett ansiktslyft. Nya lavar är på plats, en del av klinkern runt aggregatet är avlägsnad för att minska snubbelrisken. Bryggan är slipad och rengjord. Det som återstår är att olja in bryggan.
- Ved. Vedförrådet behöver fyllas på. Leif framförde att Per har ved ligger bakom sina skjul vid vandrarhemmet som han vill bli av med. Kjell tog på sig att ta sig en titt på veden för att bedöma om den är duglig att elda med.
Arne tipsade om att länsstyrelsen planerar att ta ner björk och asp uppe vid Bölets Ängar. Detta är inte beslutat ännu men det blir i vinter i så fall. Leif pratar med Peter Eriksson och hör om byalaget kan få eller förvärva 10 kubikmeter av detta.
- §6 Slätterdagen. Det var en trevlig aktivitet. Det blev tre härsor med hö borta vid ängen. Efter förra årets aktivitet sålde vi höet för 1500 kr. I år finns det ingen efterfrågan verkar det som.

§7 Ledunderhåll.

Arne informerade om att den sista delen av Västra Vätterleden ner till Granvik om man kommer söderifrån är osäker och inte lämplig att gå på, särskilt för äldre personer då det finns risk att ramla och skada sig. För att åtgärda detta kan man lägga en ny trappa alternativt dra om leden så att den följer åsen in till byn. Det senare alternativet innebär i så fall att det behöver röjas sly längs den sträckan och då behöver kommunen som är ansvarig för leden och länsstyrelsen (kontaktman Peter Eriksson) som är ansvarig för marken kontaktas först. Arne tyckte att det vore bra om vi från byalaget trycker på och visar intresse.

Lederna runt byn har någon eller några av oss gått ganska nyligen och de är i gott skick. Dock har ingen gått hela Gruvrundan i år. Där vet vi sen tidigare att en del av de skyltar som visar information om själva gruvorna har ett tryck som är svårt att läsa.

§8 Övriga frågor

Vi tycker det vore trevligt med en höstfest. Vi planerar detta på nästa möte.

Nästa möte blir 2 oktober kl 19.00 hos Leif.

Solpanel till bastun. Roland har tidigare mätt att solpanelen och laddningsregulatorn fungerar och levererar ström till batteriet. Dock är inte solpanelens kapaciteten tillräckligt hög tycker vi. Vi ska prova att koppla in ytterligare en panel parallellt med den befintliga. Roland tittar på det lite om ett litet tag.

Iglon för återvinning av glas samt batteribehållaren töms inte på ett tillfredsställande sätt av den entreprenör som kommunen anlitat för uppgiften. Det var tidigare på tal att Mikael Darheden visat intresse av att flytta ner iglon till hamnen, men han har nu ställt fram egna behållare. Vi kom fram till att vi vill få iglon borttagen eftersom man lika gärna kan ta med tomglas till återvinningscentralen i Karlsborg. Leif drar i detta.

§10 Mötet avslutas

Mötet förklarades avslutat.

Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Mona Davidsson
